
1 
 

Geachte leden van de raad, 

Ik spreek hier namens een aantal bezorgde bewoners 

van de Westerstraat in Sijbekarspel  

Allereerst wil ik u bedanken dat wij gebruik mogen 

maken van de spreektijd. 

Ik (wij) wil deze tijd gebruiken over de communicatie 

(of het ontbreken daarvan) vanuit de gemeente over de 

380kV Netuitbreiding Noord-Holland Noord richting 

bewoners. 

Op 15 september is door Tennet een informatiepagina 

gepubliceerd in het Nieuwsblad Medemblik aangaande 

deze 380kV netuitbreiding. Hierdoor werden wij 

overvallen! 

Wij hadden daarover geen informatie van de gemeente 

ontvangen. Hoe kan dit? 

o De gemeente weet sinds 2023 van het traject. 

o De gemeenteraad is in juli dit jaar schriftelijk 

geïnformeerd door Tennet. 

o In 2023 en 2024 hebben een aantal werksessies 

aangaande dit traject plaatsgevonden. 
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o Er is door de betrokken partijen afgesproken dat  

informatie verstrekt zou worden bij de publicatie 

van de concept nota op 6 september. Dus 

minimaal vanaf die datum had het kenbaar 

gemaakt kunnen worden. Maar liefst nog eerder. 

o Andere regio’s waren al eerder op de hoogte van 

de planvorming.  

o In de beschrijving van de gele route wordt 

Sijbekarspel niet genoemd.  

 

Wij vinden dat de gemeente op het punt van 

informatieverstrekking in gebreke is gebleven; het 

lijkt mij  een taak van de gemeente bewoners tijdig 

te informeren. Dit zeker bij zulke ingrijpende 

maatregelen. Ik krijg de indruk dat de gemeente dit 

onder de pet wilde houden.  

(Er wordt wel informatie verstrekt m.b.t. een 

bridge cursus maar niet over de 380kV aanleg) 

 

Wij mogen blij zijn dat Tennet dit kenbaar heeft 

gemaakt al lijkt ons dit een taak van de gemeente.  

Daardoor is de termijn van reageren voor ons met 

14 dagen ingekort. Er waren op die dag van 

publicatie al 14 dagen verstreken. Zo ook  de 

informatie bijeenkomsten die de volgende dag al 

begonnen. (snel reageren) 
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o Bij een eventuele toewijzing van de zogenoemde 

gele en paarse trajecten zijn de gevolgen 

ingrijpend.  Een voorbeeld daarvan is uitkoop en 

vernietiging van je woning. 

o Ook is er sprake van waardevermindering van de 

woningen. 
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Vragen: 

o Wat is de reden dat deze info niet verstrekt is? 

o Is de Westerstraat vergeten? 

o In 2023 en 2024 hebben een aantal werksessies 

aangaande dit traject plaatsgevonden. 

Wat is de inbreng van de gemeente bij die sessies 

geweest? 

o Wat wordt de insteek bij de planMER? 

• Ondergronds bekabelen? 

o Hoe gaat de toekomstige communicatie plaats 

vinden? 

 

Ik wil u danken voor uw tijd 


